
Prctokol-l för:t vid B::onslxans
Samfällighetsförenings ordinarie
årsståinnn 1985.11.19 i
Brandthovdaskolans matsal

Ordförande lrlagnus l,Iånson håilsade alta våilksrrra och
förklarade årsståinnran öppnad. Nåinrarande: nöstberättigade 39 st

Dagordning

Ordforande
Sekreterare

Justeringsnain
röstrailcnare

KaIIeIse till
steinrnan

Verksamhets- och
revisions-
ber;ittelse

Ansvarsfrihet för
stlrelsen

Verksanrhretsårets
vinst

I,{ctioner

Till Jr:steringsrrin
och Peter Hagh:nd.

s 1.

Den forelagda dagordrringen godkändes .

s 2.

TiIl ordforarrde för ståinrnan valdes Magrrrrs l.{ånson
tilI seJseterare utsågs Berrita KiJcajoon.

och

s 3.

tiltika nöstrailcnare valdes Ola Wikström

s 4.

Stiinnran ansåg att kallelsen hade skett på belörigrt sätt.

ss.
Bengt Bengtsson låiste verJ<sarnlrctsberättelsen.
Revisionsberättelsen låistes av revisorsr4pleant Birgit Spjut.

$ 6.

Styrelserr beviljades full ansvarsfrihet for den tid
revisionen onrfattat.

s7.
St innran beslutade att tåiclca årets t4pkonu-ra förlust på
50.281:46 ned nedlernnarnas överskott från föregående år.

s8.
rnga nntioner har inkdrmit från nedlenrnarna. peter Hagh:nd
wisade bilder på den sittgmryp son kcnner att kotrns hern
urder hösten. 4 stycJcen gn&E>er ä 1.500:- köps och skall
fönraras i vårt. gsrensaflrrra förråd ti1ls i vår da de kan
placeras ut på respektive gårdar.

s e.

sfuinnen beslutade att höja anrcdena för stln:else, revisorer
od: naskinist. Tidigare sanmanlagda anrcden 14.000:- höjs
nu till 24.530:-. Höjningen nptiveras ned att anrodena
har legat fast sedan 1980. Jåimfört. ned andra föreningar i
\ftisterås har B:onslxan fortfarande låga an,oden.

Anrcderr



Utgifts-och
i:rkomststat

Val av stln:else
ordforande och
sutrpleanter

Val av revi-sor
och revisor-
suq>pleant

Val av val-
beredni-:rg

Kontaktpersoner

onrriga frågor

- 'FestkorirrLittåi

- Slqrtddsrum

- Takläckage

-\fti:rresystenet

2.
protokoll förL vid Bronsla<ans
Sanfåillighetsförerjngs ordinarj_e
årsstinrna 1985.11.19 i
Brandtlpvilaskolans nratsal

s 10.

styrelsens förslag till inksnst-och utgiftsstat sanartehiteri::gsIåingd föredrogs och kqnrenterades av Kassör
Erik Wredlilg.

s 11.

Ti1I stln:elseledarröter för 2 år valdes Gr.nrrar Larsson,
Erik Wred-Ii.::g och ti11 srrypleant Benita Kikajoon (alla
crmral).
Till ordförande crmzaldes l4agnrrs tlånson.

s L2.

Till revisorer Orm/aldes Kurt Nilsson och Bi-rgit pjhl
1 år. Birgit Spjut onvaldes titl revisorsupplealt for

s 13.

Ti1l valåeredningen för 1 år qrnzaldes Hans-olof persson,
Änderq Spjut, C,reger Svanlcorn octr n1nral av Kje1l-ffrar
Gustafsson (salnnankallande) .

s 14.

Ibntaktpersoner blir följande:
Iars Steinvall, B:onsnåIsg 25
lvlarrgareta Wicander, Elåirnstensg 4
Britta Lagerstrcm, Kr:lt1ncg tr4
Kje11-Ovar G1_r^stafsson, Brons}:rsg 30

s 15.

Festkomnitt6n neddelade genon lrhts pettersson att nästaårs cnrådesfest är bokad på ejr:rrroraatoppen toiaagen aen
18 oktober 1986. cod r-ppslutning fönieinlL.
Arbetsgn{ryen för slqzddsn-rnnet neddelade gencm }lagnris
l'lånsson att det ar elt avsrutat kapitel. örsaken åir att
rnånga nedlennrar €ir så starkt t ritiäLa nrlt Uygget.

ola wikstncm re@iorde för arbetsgnrpperrs resultat.cnegen rekonnenderar att nedlsrnnrna nrrnterar verrtirer trs
e sidorna av huset, för att ventilera bort varmluftennellan jnnertak och yttertak. De läckage son rzarit, åirsvåra att hitta Oen o<a:<ta orsaken till.
l'[agnus l4ånson berättade om de problem son har fdretcomn-it
trå våirensystenet. r-ickagen rnr åtg;irdats. Irbd"lennarna r44:-nanas att under vi:rtern rptera eventuella brister tr€våirnesysteret (t o< ojänne våirne etc.).
Anterrruitet åir föråldrat och nåste åtgärdas på något sätt.Bildkvaliteten är ojänu: nellan fastigfreternä.

for
I år.

-Anterrnätet



-E>ctra glas

3.

Protokoll fört vid Brcnslxans
Sanfällighetsföreni:gs ordjnarie
årsståinnra 1985.11.19 i
Brandtlpvdaskolans matsal

E: arbetsgnrpp utsågs, bestående av Kje11 Karlsson, Peter
Ilaglund och Benita Kikajoon, scm har eill uppgift att
r.ndersöka och info::rera cnn oljka åtgiirdsalternativ. Bland
annat skal1 jntresset för kabel-TV undersökas då npttagnings-
förhålIandena åir svåra i ornrådet. Då skuJ-le perfekt TV-och
radionottagni:rg ertrållas samt tillgång till satellitutbudet.

Bingitta Rydh infornerade om e><tra glas att sätta in i
våra befintliga tvåglasfönster. För vidare inforrnation
tag kontakt ned Birgitta Rydh, Ku1t1n<9 12 telz 12 65 19

Ordförande fdr stiinrnan tackade de nåinzarande för visat
intresse och förklarade ståimrun avslutad.

Våisterås 851119

Vid p:otokollet:

,h ( rf*/.,,e'knf' ctg,'

BeruLta Kikajoon

Justeras:

QhOla Wij<strcm

dÅ^/Q/ öL.(i
Peter Hagdr-rnd


